

目 次

利用度量误差模型方法建立相容性立木生物量方程系统 曾伟生,唐守正(797)

25 年生马尾松生长和木材基本密度家系变异与选择 林思京(804)

红豆树等 6 种珍贵用材树种的生长特性和材性分析 骆文坚,金国庆,何贵平,等(809)

基于“3S”技术与计量经济模型的集体林权改革监测与评价——福建邵武的实例研究
..... 陈丰良,邵永同,陈永富(815)

白蜡虫阔柄跳小蜂体内 *Wolbachia* 的 *wsp* 基因分子检测及序列分析 杨 璞,陈晓鸣,李 萌,等(823)

甘肃小陇山灌木林不同改造模式天然更新研究 袁士云,赵中华,惠刚盈,等(828)

不同温度处理对‘绿世界’卡特兰花芽分化及内源激素动态变化的影响
..... 郑宝强,王 雁,彭镇华,等(833)

马尾松与红椎等 3 种阔叶树种营造混交林的生长效果 郭文福,蔡道雄,贾宏炎,等(839)

北亚热带天然次生林群落演替对土壤有机碳的影响 马少杰,李正才,周本智,等(845)

运用 AFLP 技术分析箬竹种群遗传多样性 茹广欣,袁金玲,张 朵,等(850)

角倍单宁酸和没食子酸含量的比较及影响因子分析 吕 翔,杨子祥,邵淑霞,等(856)

贵州 4 种木兰科植物幼苗的抗寒性研究 方小平,李昌艳,胡光平(862)

毛乌素沙地油蒿植冠下生物结皮分布特征及其影响因素研究 张军红,吴 波,贾子毅,等(866)

封育区不同干扰程度对植被特征值及多样性的影响 孟力猛,张克斌,刘 建,等(872)

落叶松胚性细胞系分化能力及染色体变异的研究 张清国,梁国鲁,韩素英,等(877)

美植袋物理控根容器培育对玉兰苗根系构型的影响 岳 龙,徐迎春,张 炜,等(883)

滨海盐碱地刺槐臭椿混交林土壤酶活性季节动态研究 吴丽云,曹帮华,黄彦新,等(889)

综 述

非寄主挥发物对针叶树小蠹虫作用的研究进展 崔丽贤,张 真,黄大庄(895)

研究简报

马尾松雄球花成熟期及受气温影响的观测 王年金,何玉友,秦国峰,等(905)

马占相思扦插繁殖技术研究 易 敏,黄烈健,陈祖旭,等(910)

花吊丝竹组培快繁育苗技术研究 张 玮,黄树燕,谢锦忠,等(914)

水分胁迫对四倍体刺槐苗生长和光合作用的影响 张 怡,沈应柏,罗晓芳(920)

苗期寄主配置对印度檀香幼苗生长影响的研究 刘小金,徐大平,张宁南,等(924)

FOREST RESEARCH

Vol. 23 No. 6 Dec. 2010

Contents

Using Measurement Error Modeling Method to Establish Compatible Single-Tree Biomass Equations System	ZENG Wei-sheng, TANG Shou-zheng(797)
Growth and Wood Density of 25-year-old Masson's Pine: Inter-family Variation and Selection	LIN Si-jing(804)
Studies on Growth and Wood Property of Six Precious Timber Species	LUO Wen-jian, JIN Guo-qing, HE Gui-ping, <i>et al.</i> (809)
Monitoring and Evaluation of Collective-owned Forest Tenure Reform Based on "3S" Technologies and Econometric Model—Case Study of Shaowu County, Fujian Province	CHEN Xing-liang, SHAO Yong-tong, CHEN Yong-fu(815)
Molecular Detection and Sequence Analysis of <i>usp</i> Gene from <i>Wolbachia</i> in <i>Metaphycus ericeri</i> Xu <i>et al.</i> Jiang in <i>Ericerus pela</i>	YANG Pu, CHEN Xiao-ming, LI Meng, <i>et al.</i> (823)
Study on Natural Regeneration of Different Shrub Forest Transformation Models on Xiaolongshan in Gansu	YUAN Shi-yun, ZHAO Zhong-hua, HUI Gang-ying, <i>et al.</i> (828)
The Effect of Different Temperature Treatments on Dynamic Changes of Endogenous Hormones and Flower-bud Differentiation of 'Green World' <i>Cattleya</i>	ZHENG Bao-qiang, WANG Yan, PENG Zhen-hua, <i>et al.</i> (833)
An Analysis of the Growth and Structure of Mixed Plantations Consisted of <i>Pinus massoniana</i> and Broadleaf Species	GUO Wen-fu, CAI Dao-xiong, JIA Hong-yan, <i>et al.</i> (839)
Effects of Community Succession on Soil Organic Carbon in North Subtropical Areas	MA Shao-jie, LI Zheng-cai, ZHOU Ben-zhi, <i>et al.</i> (845)
Analysis of Populations Genetic Diversity of <i>Qiongzhusia tumidinoda</i> Using AFLP Markers	RU Guang-xin, YUAN Jin-ling, ZHANG Duo, <i>et al.</i> (850)
Comparative Analysis of the Tannin and Gallic Acid Contents of Chinese Gallnut and the Influencing Factors	LV Xiang, YANG Zi-xiang, SHAO Shu-xia, <i>et al.</i> (856)
Studies on the Cold Resistance of Four Magnoliaceae Species in Guizhou Province	FANG Xiao-ping, LI Chan-gyan, HU Guang-ping(862)
Pattern of Biological Soil Crust and Its Driving Factors under <i>Artemisia ordosica</i> in Mu Us Sandy Land	ZHANG Jun-hong, WU Bo, JIA Zi-yi, <i>et al.</i> (866)
Effects of Different Disturbance Degree on the Plant Characteristic Values and Community Species Diversity in Closure Area	MEMG Li-meng, ZHANG Ke-bin, LIU Jian, <i>et al.</i> (872)
Somatic Embryogenesis and Multiplicity of Chromosome Number in Embryogenic Cell Lines of <i>Larix</i> spp.	ZHANG Qing-guo, LIANG Guo-lu, HAN Su-ying, <i>et al.</i> (877)
Effect of Root-Pruning Bags on <i>Magnolia denudata</i> Desr's Root Architecture	YUE Long, XU Yin-chun, ZHANG Wei, <i>et al.</i> (883)
Studies on the Seasonal Changes of Soil Enzyme Activity in <i>Robinia pseudoacacia</i> and <i>Ailanthus altissima</i> Mixed Stands in Coastal Saline Soil	WU Li-yun, CAO Bang-hua, HUANG Yan-xin, <i>et al.</i> (889)
Review	
Research Progress in the Effects of Non-host Volatiles to Conifer-inhabiting Bark Beetles	CUI Li-xian, ZHANG Zhen, HUANG Da-zhuang(895)
Scientific Notes	
Observation on the Mature Period of Masson Pine Male Cones and Its Climatic Impact	WANG Nian-jin, HE Yu-you, QIN Guo-feng, <i>et al.</i> (905)
Cutting Propagation of <i>Acacia mangium</i>	YI Min, HUANG Lie-jian, CHEN Zu-xu, <i>et al.</i> (910)
Study on Rapid Propagation Technology of <i>Dendrocalamus minor</i> var. <i>amoenus</i>	ZHANG Wei, HUANG Shu-yan, XIE Jin-zhong, <i>et al.</i> (914)
Effects of Water Stress on Biomass and Photosynthetic Characteristics of Tetraploid Black Locust (<i>Robinia pseudoacacia</i> L.) Clones	ZHANG Yi, SHENG Ying-bai, LUO Xiao-fang(920)
Effects of Pot Host Configuration on the Growth of Indian Sandalwood (<i>Santalum album</i>) Seedlings in South China	LIU Xiao-jin, XU Da-ping, ZHANG Ning-nan, <i>et al.</i> (924)